

Оригинал	Перевод
<p align="center">3M PREVIEWS NEW MULTI-TOUCH DISPLAYS AT CONSUMER ELECTRONICS SHOW 2011</p>	<p align="center">КОМПАНИЯ 3М АНОНСИРОВАЛА ВЫПУСК НОВЫХ MULTI-TOUCH ДИСПЛЕЕВ НА ВЫСТАВКЕ ЭЛЕКТРОНИКИ CONSUMER ELECTRONICS SHOW 2011</p>
<p>The 23-inch “designed for multi-touch” display is ideal for desktop applications looking to enable the full power of multi-touch while providing an ideal ergonomic multi-touch user experience with its locking, configurable metal base, 1080p high-definition display and a sleek “virtual bezel” glass surface. This display can easily rotate from landscape to portrait mode and be quickly adjusted and locked in place at angles ranging from 90 degrees to virtually lying flat on a table top.</p> <p>3M will also showcase its newest 32-inch and 22-inch chassis LCD displays based on 3M PCT, which offer “true” 10+ finger multi-touch on a durable glass surface, with a wide-viewing angle, high definition display and robust metal housing. These chassis displays are ideal for integration into larger systems by integrators and OEM’s.</p> <p>3M multi-touch displays are compatible with Windows 7, Windows Vista, Windows XP and Linux operating systems. With fast, responsive multi-touch capabilities, these displays allow for a variety of engaging single, multi-user and collaborative applications, including: audio/visual, casino gaming, digital signage, education, media and broadcast, security, telecommunication, telecommunications and utilities.</p>	<p>23-дюймовый дисплей, «созданный для использования технологии multi-touch», идеален для настольных приложений, и позволяет почувствовать все достоинства этой технологии. Эргономичный плоский глянцевый дисплей с регулируемой металлической подставкой и высоким разрешением 1080p идеален для комфортного использования. Можно легко изменить ориентацию дисплея с книжной на альбомную и горизонтальное положение на вертикальное.</p> <p>3М также представит новейшие 32-дюймовые и 22-дюймовые классические ЖК-дисплеи, основанные на технологии 3М PCT, предоставляющие «настоящее» 10+ пальцевое multi-touch управление на панели из прочного стекла, с большим углом обзора и высоким разрешением, выполненные в надежном металлическом корпусе. Эти корпусные дисплеи идеальны для интеграции в большие мультисплейные системы.</p> <p>Multi-touch дисплеи компании 3М совместимы с операционными системами Windows 7, Windows Vista, Windows XP и Linux. Multi-touch дисплеи с быстрым откликом идеально подходят для работы в одно-, многопользовательском и корпоративном режимах с аудио/видео, приложениями казино, цифровыми форматами, обучающими программами, СМИ и телерадиовещанием, программами безопасности, телекоммуникационными данными и сервисными программами.</p>